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Zápis  

z 9. zasedání Akademického senátu UHK dne 7. března 2018 
____________________________________________________________ 

 
Přítomni: dr. Miroslav Joukl, dr. Daniel Jezbera, doc. Jaroslava Severová, dr. Ivan Růžička, dr. 
Lukáš Vízek, doc. Petra Marešová, dr. Václav Bělík, Lucie Grundmannová, Bc. Matyáš Strnad, Bc. 
Václav Kňourek, Jan Špriňar, Bc. Tomáš Rell, Adam Plachý, Bc. Zuzana Kučerová, Markéta 
Havlová, Anežka Novotná, Tomáš Dvořák, Bohumil Franc. 
 
Omluveni: doc. Hana Tomášková, doc. Martin Šandera, dr. Jan Prouza, doc. Blanka Klímová, 
dr. Martin Kuneš, Bc. Jakub Sofka. 
 
Hosté: prof. Kamil Kuča, rektor, doc. Jan Kříž, prorektor, Ing. Aleš Klicnar, kvestor, doc. František 
Vaníček, děkan PdF, dr. Pavlína Springerová, děkanka FF, doc. Petra Poulová, proděkanka FIM, 
doc. Zuzana Hromadová, proděkanka PdF, dr. Libuše Svobodová, RVŠ, dr. Jiří Lipovský, RVŠ, dr. 
Iva Junová, dr. Mária Hromadová, Bc. Jakub Novák. 
 
Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu. 
 
Průběh jednání:  
Zasedání bylo svoláno podle čl. 8 (1) Jednacího řádu AS UHK. Zasedání zahájila a řídila 
místopředsedkyně AS UHK doc. Jaroslava Severová; oznámila, že AS UHK je usnášeníschopný 
v celkovém počtu: 16 členů (KAP 7 a SK 9 členů).  
 
Program zasedání AS UHK byl navržen následovně:  

1) Statut Univerzity Hradec Králové (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor 
UHK). 

2) Statut Pedagogické fakulty Univerzity Hradec Králové (předkládá doc. PhDr. MgA. 
František Vaníček, Ph.D., děkan). 

3) Různé: 
a. Informace o přípravě rozpočtu UHK (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 
b. Informace o územní studii (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 
c. Informace o RVŠ. 

 
Doc. Severová a dr. Jezbera vznesli požadavky na doplnění bodů do programu Různé: 
 

d. Vyjádření AS UHK k zvolení poslance JUDr. PhDr. Zdeňka Ondráčka, Ph.D., 
předsedou Stálé komise pro kontrolu činnosti Generální inspekce bezpečnostních 
sborů Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR. 

e. Poruchovost a odstranění poruchovosti na Přírodovědecké fakultě UHK. 
 
V okamžiku hlasování byl počet přítomných členů AS UHK: KAP 7, SK 9, celkem 16. 
 
Hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0. 
Program 9. zasedání AS UHK byl schválen. 
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Bod 1. Statut Univerzity Hradec Králové (předkládá prof. Ing. Kamil Kuča, Ph.D., rektor 
UHK). 
 
Nové znění Statutu UHK představil prorektor doc. Jan Kříž. Prezentoval navržené změny, 
vycházející z novely VŠ zákona a související zejména s odkazy na zrušený Ústav sociální práce 
a měnící se systém řídících aktů. Sdělil, že v dokumentu jsou zapracovány připomínky legislativní 
komise a kladné vyjádření obdržel i od dr. Koťátkové z MŠMT. 
 
Dr. Joukl tlumočil souhlasné stanovisko LK AS UHK. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Hlasování: pro - 16, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil Statut Univerzity Hradec Králové. 
 
Bod 2. Statut Pedagogické fakulty Univerzity Hradec Králové (předkládá doc. PhDr. MgA. 
František Vaníček, Ph.D., děkan). 
 
Doc. Vaníček předložil nové znění Statutu Pedagogické fakulty UHK, vyvolané především změnou 
v organizační struktuře fakulty. Dokument byl projednán s legislativní komisí a připomínky 
zapracovány. 
 
Dr. Joukl potvrdil souhlasné stanovisko LK AS UHK, která navrhuje Statut PdF UHK schválit 
s následujícími změnami: 
·         odstranění čísel odstavců u článků, kde je pouze jeden odstavec (čl. 15, čl. 18, čl. 21) 
·         odstranění písmene d) z čl. 17 
·         odstranění písmene h) z čl. 18 
·         doplnění data schválení AS UHK dne 7. 3. 2018. 
 
Diskuse k tomuto bodu nebyla. 
 
Na jednání se dostavil Jan Špriňar, člen SK; počet přítomných členů AS UHK: KAP - 7, SK - 10, 
celkem – 17. 
 
Hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0. 
AS UHK schválil Statut Pedagogické fakulty Univerzity Hradec Králové. 
  
Bod 3. Různé 
 

a. Informace o přípravě rozpočtu UHK (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 
 
Prof. Kuča se ujal slova a seznámil senátory se stavem přípravy rozpočtu UHK, sdělil, že probíhají 
setkání s děkany a kvestor jedná s tajemnicemi o dílčích výpočtech rozpočtu. Současná verze 
rozpočtu není finální a ani shoda fakult ne příliš reálná. Rektor avizuje předložení rozpočtu 
na květnovém zasedání AS UHK.  
Diskutoval se rozpočet PdF, časový horizont předložení rozpočtu AS UHK a větší informovanost 
senátorů o procesní tvorbě rozpočtu (doc. Vaníček, prof. Kuča, Ing. Klicnar, dr. Joukl, dr. Bělík, 
doc. Marešová, dr. Růžička). 
 
Na jednání se dostavil Tomáš Rell, člen SK; počet přítomných členů AS UHK: KAP - 7, SK - 11, 
celkem – 18. 
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b. Informace o územní studii (předkládá Ing. Aleš Klicnar, kvestor). 
 
Ing. Klicnar prezentoval návrh územní studie z roku 2015 a popsal historii jejího vzniku. Nová 
koncepce zahrnuje mj. výstavbu dalších budov UHK, sportovní haly, parkovacího domu, atd. 
Diskutovala se výše nájmu za pronajaté prostory v Novém Adalbertinu a na Pivovarském náměstí, 
plánovaný parkovací dům v kampusu, studentské centrum a možný investor sportovní haly (dr. 
Bělík, Ing. Klicnar, prof. Kuča, dr. Jezbera, dr. Joukl). 
 

c. Informace o RVŠ. 
 
Dr. Svobodová a T. Dvořák přednesli současnou situaci na RVŠ.  
 

d. Vyjádření AS UHK k zvolení poslance JUDr. PhDr. Zdeňka Ondráčka, Ph.D., 
předsedou Stálé komise pro kontrolu činnosti Generální inspekce bezpečnostních 
sborů Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR. 

 
Doc. Severová seznámila senátory s vyjádřením AS Masarykovy univerzity a otevřela diskuzi, zda 
se i AS UHK bude k dané věci vyjadřovat. 
 
„Akademický senát MU (jak Komora akademických pracovníků, tak Studentská komora) jako 
vrcholný zastupitelský orgán akademické obce Masarykovy univerzity vyjadřuje nesouhlas 
se zvolením poslance JUDr. PhDr. Zdeňka Ondráčka, Ph.D., předsedou Stálé komise pro kontrolu 
činnosti Generální inspekce bezpečnostních sborů Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR. 
Nechceme se zapojovat do běžných politických debat, zde ale cítíme, že jde o víc. Nedávným 
zvolením Z. Ondráčka do pozice předsedy komise kontrolující GIBS dochází k relativizaci 
a rehabilitaci zločinné komunistické minulosti. Jako reprezentanty Masarykovy univerzity nás 
uráží, že se předsedou této komise stal člověk, který se podílel na represích mimo jiné proti 
mladým lidem a studentům v roce 1989, aniž by nad tím dodnes projevil lítost. 
Podporujeme proto protestní akci proti Ondráčkovu zvolení na brněnském náměstí Svobody dne 
5. března 2018“. 
 
AS UHK se vzhledem ke skutečnosti, že JUDr. Ondráček na post předsedy rezignoval, k danému 
nevyjádřil. 
 

e. Poruchovost a odstranění poruchovosti na Přírodovědecké fakultě UHK. 
 
Z jednání odešel Tomáš Dvořák, člen SK; počet přítomných členů AS UHK: KAP - 7, SK - 10, 
celkem – 17. 
 
Dr. Jezbera si stěžoval na několik závad na nové budově PřF a žádal o jejich odstranění. Ing. 
Klicnar sdělil, že závady vyplývající z výstavby budovy řádně dle uzavřených smluv vymáháme 
a poukázal na program hlášení poruch na webových stránkách TPÚ (odkaz bude senátorům 
zaslán). 

 
Usnesení z jednání AS UHK: 

1. Byl schválen program 9. zasedání AS UHK. 
2. Byl schválen Statut Univerzity Hradec Králové. 
3. Byl schválen Statut Pedagogické fakulty Univerzity Hradec Králové. 

 
O usnesení hlasovali přítomní členové akademického senátu veřejně. V okamžiku hlasování bylo 
v místnosti přítomno 17 členů AS UHK. 
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Hlasování: pro - 17, proti - 0, zdržel se - 0. 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK: 4. 4. 2018. 
 
 
 
 

 
V Hradci Králové dne 7. 3. 2018       doc. Jaroslava Severová, akad. mal. 
Zapsala: Iveta Vondráčková                               místopředsedkyně AS UHK 
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